
Protokół Nr 2/2019_2020 z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 
nr  50 w Lublinie z dnia 19.11.2019 r. 

 
W dniu 19.11.2019 roku odbyło się drugie spotkanie Rady Rodziców Szkoły 
Podstawowej nr 50 w roku szkolnym 2019/2020. W zebraniu uczestniczył Pan Dyrektor 
Szkoły Ryszard Pawka. 
 

1. W pierwszej części zebrania głos zabrała Pani Magdalena Mecner-Janek, 
nauczycielka historii i opiekunka Szkolnego Klubu Wolontariatu, która została 
zaproszona przez Przewodniczącą Rady Rodziców. Opowiedziała o różnych 
formach aktywności w szkole w ramach wolontariatu. 

2. Obecnie wolontariat realizowany jest głownie przez uczniów klas 7-8; istnieje 
potrzeba rozpropagowania tej formy pomocy drugiemu człowiekowi w klasach 
młodszych, wśród rodziców i na stronie internetowej szkoły. 

3. W związku z tym, że wolontariat w szkole działa w ramach Klubu Wolontariatu, 
został zaprezentowany jego regulamin; Rada Rodziców jest proszona o uwagi 
do regulaminu i jego akceptację – drogą mailową po otrzymaniu elektronicznej 
wersji regulaminu. 

4. Jedną z form wolontariatu w naszej szkole jest udział uczniów 
w przygotowywaniu audiodeskrypcji dla dzieci niewidomych i słabowidzących; 
opisywanie ilustracji za pomocą mowy działa w naszej szkole, jako pierwszej w 
Polsce już od 10 lat, zaś audiodeskrypcją zajmuje się tylko 16 szkół w kraju. 

5. 23 listopada 2019 roku w naszej szkole odbędzie się Audiopiknik, 
współorganizowany z Fundacją De Facto. Podczas pikniku dzieci i rodzice będą 
mogli poznać sposoby odbioru świata przez osoby niewidome i słabowidzące. 
Wstęp na wydarzenie odbędzie się w trzech turach – o godzinie 8:50, 11 i 13, 
czas przewidziany na przejście poszczególnych stanowisk to 1 godzina i 20 
minut. Wolontariusze działający w naszej szkole serdecznie zapraszają 
wszystkich do udziału w Audiopikniku. 

6. W dalszej kolejności Rodzice poruszali bieżące kwestie z Dyrektorem Szkoły. 
Ponownie omówiono temat szafek i podręczników. Obecnie można 
zamontować szafki do przechowywania książek dla uczniów klas czwartych (we 
wnęce przy wejściu do szatni po prawej stronie). Koszt jednej szafki to 80-100 
złotych. Pan Dyrektor zbiera głosy wśród rodziców w celu podjęcia decyzji 
o inwestycji. Aktualnie w związku z innymi pracami modernizacyjnymi (w tym 
wymianą okien na ostatnim piętrze) szkoła nie posiada środków do zakupu 
szafek, zatem jest pomysł, by meble zakupili rodzice klas czwartych, a potem 
szkoła je odkupi. Ze względu na zapasy podręczników, które pozostały po 
wyższym roczniku, uczniowie klas czwartych mogą i powinni korzystać 
z książek znajdujących się w każdej sali, w której uczniowie mają zajęcia. 
Ponadto Pan Dyrektor przypomniał, że w każdej klasie wydzielone są 
miejsca na pozostawianie podręczników uczniów wszystkich oddziałów. 
Informacja o możliwości pozostawiania książek będzie umieszczona na stronie 
internetowej szkoły, w dzienniku elektronicznym oraz zostanie przekazana 
przez każdego wychowawcę.  

7. Wychowawcy poszczególnych klas wspólnie z nauczycielami przedmiotowymi 
opracują harmonogram przynoszenia podręczników potrzebnych w trakcie 
konkretnej godziny lekcyjnej. Harmonogram zostanie przekazany uczniom 
i rodzicom na początku grudnia. Książki do takich przedmiotów jak muzyka, 



plastyka, technika, informatyka, religia powinny pozostawać w pracowniach, 
a  tylko wyjątkowo byłyby zabierane do domu w celu zrobienia pracy domowej. 

8. Wnioskujemy też do nauczycieli o korzystanie w miarę możliwości 
z podręczników elektronicznych na lekcji, tak by dzieci nosiły tylko niezbędne 
książki. 

9. Bal ósmych klas został wstępnie zaplanowany na 15 lutego 2020 roku. 
10. 3 grudnia 2019 roku przed zebraniami odbędzie się spotkanie „Nie mogę żyć 

bez komórki”; zajęcia poprowadzi pracownik Katolickiego Uniwersytetu 
Lubelskiego, a ich tematem będzie uzmysłowienie rodzicom zagrożeń 
wynikających z nadmiernego korzystania przez dzieci z komórek, tabletów. 
Zebrania w tym dniu mają klasy starsze, ale rodzice klas 1-3 są również 
zaproszeni na to spotkanie. 

11. Przy basenie szkolnym znajdują się zadaszone stojaki na rowery i hulajnogi, 
z których mogą korzystać uczniowie i pracownicy szkoły. W razie potrzeby będą 
dostawione kolejne stanowiska. 

12. Od najbliższego piątku w godzinach 20-21:15 zostanie udostępniona sala 
gimnastyczna dla rodziców uczniów oraz dla nauczycieli z naszej szkoły, 
z zastrzeżeniem, że nie wprowadzamy osób z zewnątrz.  

13. Pan Dyrektor przypomni pracownikom o udostępnianiu uczniom szatni 
szkolnej przed i po zajęciach wf i na basenie, dzięki czemu dzieci będą mogły 
zostawiać rzeczy sportowe w szatniach. 

14. W tym roku ponownie zawarte będzie porozumienie z Fundacją Oświata 
Lubelska w celu pozyskania za jej pośrednictwem 1% podatku za rok 2019.  

15. W sprawie kłopotów z dziennikiem elektronicznym po przejściu na nową 
platformę można się kontaktować bezpośrednio z firmą wdrażającą 
rozwiązanie. Adres e-mail i telefon będzie umieszczony na stronie szkoły. 

16.  Wszelkie nieprawidłowości na basenie (np. zauważone przez dzieci 
nieczystości w wodzie – gumki do włosów, plastry, guma do żucia) należy 
zgłaszać niezwłocznie do dyrektora z podaniem dnia i godziny. 

17. Dla poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w okolicy szkoły 
zawnioskujemy do Zarządu Dróg i Mostów o namalowanie farbą strukturalną 
czerwonych pasów ostrzegawczych, podobnie jak na ulicy Nadbystrzyckiej. 
Mamy w okolicy szkoły 3 przejścia przez ruchliwą ul. Roztocze. Będzie to 
dodatkowy sygnał dla kierowców, aby zwolnić. 

18. Rodzice zwrócili uwagę, że dzieci na przerwach wychodzą do sklepu i w drodze 
powrotnej niebezpiecznie przebiegają przez parking przy LSS. Apel do 
wszystkich rodziców - uczulmy dzieci, by się rozglądały i nie wbiegały wprost 
pod koła. 

19. W ramach Budżetu Obywatelskiego dla naszej dzielnicy przeszedł projekt 
budowy boiska do koszykówki w rejonie ul. Szczecińskiej. Podziękowania dla 
wszystkich, którzy oddali głosy. Dla większego projektu na osiedlu po 
południowej stronie ul. JP II zabrakło 60 głosów. Może w przyszłym roku się 
uda. 
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